6. Recitation 朗誦:

耶穌對門徒說: "你們要謹慎。若是你的弟兄得罪你,就勸戒他;他若懊悔,就饒恕他。 倘若他一天七次得罪你,又七次回轉說我懊悔了,你總要饒恕他。" (路加福音 17:3,4)

"我賜給你們一條新命令,乃是叫你們彼此相愛。我怎樣愛你們,你們也要怎樣相愛。 你們若有彼此相愛的心,眾人因此就認出你們是我的門徒了。" (約翰福音 13:34,35)

耶穌又說: "人為朋友捨命,人的愛心沒有比這個大的。" (約翰福音 15:13)

"看哪,我們上耶路撒冷去,人子 將要被交給祭司長和文士,他們要定他死罪,交給外邦人。 他們要戲弄他,吐唾沫在他臉上,鞭打他,殺害他; 過了三天,他要復活。" (馬可福音 10:33,34)

Jesus said to his disciples:

Be on your guard! If another disciple sins, you must rebuke the offender, and if there is repentance, you must forgive.

And if the same person sins against you seven times a day, and turns back to you seven times and says, "I repent", you must forgive.' (Luke 17:3,4)

I give you a new commandment, that you love one another. Just as I have loved you, you also should love one another. (John 13:34,35)

No one has greater love than this, to lay down one's life for one's friends. (John 15:13)

'See, we are going up to Jerusalem, and the Son of Man will be handed over to the chief priests and the scribes, and they will condemn him to death; then they will hand him over to the Gentiles; they will mock him, and spit upon him, and flog him, and kill him; and after three days he will rise again.'

(Mark 10:33,34)

Christ's Dying Love 犧牲的愛

彼此相愛 Love One Another

【彼此相愛】

曲: 《峨眉山月歌》 羅忠鎔

詞: 汪國順(紐奧良華人浸信會)

逾越節酌酒為血,

主憐門徒情更切。

可記吾曾洗爾腳,

彼此相愛父喜悅。

橄欖山苦杯為軛,

猶大賣主罪難赦。

人性敗壞世情薄,

神愛世人獨子捨。